
1 

 

Protokół nr 60/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 17.10.2011 r. 

 
Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta Wiktor Tyburski 

 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów.  
2. Sprawy różne.  

3. Przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu Lęborskiego.  
 

Ad-1) 

 
Kierownik Referatu Bezpieczeństwa Roman Wypasek przedstawił:  

 
1) wniosek Ochotniczej Służby Ratowniczej o rozważenie zakupu  

i przekazanie na rzecz organizacji respiratora transportowego 

objętościowo zmiennego oraz zestawu szyn próżniowych.  Szacunkowy 
koszt zakupu wynosi ok. 12.500 zł.  

Kierownik poinformował, że wydatek ten mógłby ewentualnie znaleźć się 
w planie budżetu na 2012 rok.  
 Zarząd w związku z ograniczonymi możliwościami budżetowymi  

oraz koniecznością zapewnienia realizacji innych zadań nie uwzględnił 
wniosku.  
/5 głosów za/ 

 
2) wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Lęborku o wsparcie 

finansowe kwotą w wysokości 10.000 zł zakupu paliwa w związku  
z ogromnym wzrostem cen paliwa.  
 Zarząd z uwagi na braki budżetowe oraz w kontekście zgłoszonego 

przez Komendę Powiatową Policji w Lęborku wzrostu zapotrzebowania na 
wydatki w2012 roku nie może pozytywnie odnieść się do wniosku. 

/5 głosów za/ 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Elżbieta Rabenda 

przedstawiła: 
 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w  sprawie wyrażenia woli 

współpracy w zakresie realizacji projektu systemowego Pomorskie Dobry 
kurs na edukację. Szkolnictwo zawodowe w regionie a wyzwania rynku 
pracy. W ramach projektu zostaną osiągnięte następujące rezultaty:  
– zrealizowanie programów rozwojowych w minimum 110 szkołach  

i placówkach kształcenia zawodowego, 
– nawiązanie współpracy 110 szkół i placówek kształcenia zawodowego z 

przedsiębiorcami w zakresie wdrażania programów rozwojowych, 

– zakończenie udziału w stażach i praktykach przez 37 000 uczniów  
w szkołach prowadzących kształcenie zawodowe, 

– doposażenie bazy dydaktycznej szkół zawodowych. 
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Przyjęcie do realizacji projektu pozwoli pozyskać środki finansowe  

w wysokości 194.875,00 zł. Wysokość wkładu własnego ogółem wynosi 
97.437,50 zł, z czego w roku budżetowym 2012  - 32.391,00 zł, w roku 

2013 - 32.391,00 zł, w roku 2014 – 32.655,50 zł, co stanowi 1/3 
całkowitej kwoty dofinansowania na doposażenie pracowni kształcenia 
zawodowego. Całkowita kwota dofinansowania razem z wkładem 

własnym powiatu na doposażenie pracowni kształcenia zawodowego 
wynosi 292.312,50 zł. 

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady Powiatu.  
/5 głosów za/ 
  

2) propozycja wysokości dotacji na 2012 rok dla szkól niepublicznych. 
Naczelnik Wydziału poinformowała, że minimalna kwota jaką należy 
założyć dla szkół niepublicznych to 50% kosztów kształcenia słuchacza 

szkoły publicznej.  
Wobec powyższego należy założyć stawki w wysokościach:  

– 88 zł na słuchacza Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego; 
– 89 zł na słuchacza Liceum Ogólnokształcącego; 
– 123 zł na słuchacza szkoły policealnej.  

Zarząd zatwierdził proponowane stawki dotacji na 2012 rok.      
/5 głosów za/    

 Zarząd w związku z docierającymi sygnałami na temat warunków 
nauczania w Ośrodku Rewalidacyjno – Edukacyjno – Wychowawczym  
w Mostach polecił zbadanie tej sprawy zobowiązując Naczelnika Wydziału 

do zawiadomienia o konieczności kontroli Powiatową Stację Sanitarno – 
Epidemiologiczną oraz Powiatową Państwową Straż Pożarną w Lęborku.  
 

3) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno – Handlowych w Lęborku 
o zmianę przeznaczenia przyznanych na zatrudnienie administratora 

sieci komputerowych środków na zwiększenie dodatku motywacyjnego 
lub dodatku funkcyjnego dla dyrektora w związku z zamiarem 
kontynuacji pełnienia funkcji administratora.  

Naczelnik poinformowała, że na szkołę zostały przyznane środki w kwocie 
1.568 zł na okres od października do grudnia 2011 r. oraz 3.658 zł na 

okres od stycznia do lipca 2012 roku.  
 Zarząd postanowił przychylić się do wniosku zwiększając zakres 
obowiązków dyrektora szkoły o zadanie związane z administrowaniem 

siecią szkolną oraz dodatek funkcyjny dyrektora o przyznana szkole 
kwotę ze skutkiem od 1.10.2011 r.     
/5 głosów za/  

 
4) projekt zadań sportowych wraz z preliminarzem finansowym na 2012 rok 

– załącznik nr 1.   
 Zarząd po analizie przedstawionej propozycji postanowił na zadania  
z zakresu sportu przyznać środki w łącznej wysokości 79.000 zł,  

z przeznaczeniem m.in. na:   
– nagrody dla młodzieży i sportowców osiągających wybitne sukcesy 

sportowe w kwocie 20.000 zł;  

– zakup zeskoku do skoku wzwyż w kwocie 4.500 zł 
– nagrody w ramach Powiatowych Igrzysk Młodzieży Szkolnej 8.900  zł   
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Propozycję wielkości dotacji Zarząd skierował do analizy Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Powiatu Lęborskiego.     
/5 głosów za/ 

 
5) sprawozdanie z wykonywania przez Powiat zadań związanych z promocją 

kultury fizycznej w tym Powiatowych Igrzysk Młodzieży Szkolnej.  

Naczelnik poinformowała, że na realizację zadań z zakresu kultury 
fizycznej w 2011 roku Powiat Lęborski przeznaczył kwotę w wysokości 

126.000 zł, sposób ich realizacji przedstawia  – załącznik nr 2.   
 Zarząd zatwierdził sprawozdanie bez uwag i skierował do analizy 
Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Powiatu Lęborskiego.     

/5 głosów za/ 
 
Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji Andrzej Kubiak przedstawił:  

 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia do 

stowarzyszenia pod nazwą „Polska Unia Mobilności Aktywnej” z siedzibą 
w Gdańsku (PUMA). Nadrzędnym celem działania Polskiej Unii Mobilności 

Aktywnej jest wspieranie idei samorządu terytorialnego oraz dążenie do 
zwiększenia roli aktywnych form zaspokajania potrzeb codziennej 
mobilności w polskich samorządach, co szczegółowo opisano w statucie 

stowarzyszenia. 
 Zarząd podjął projekt uchwały i zaproponował wyznaczenie jako 
delegata Powiatu Lęborskiego na Walne Zebranie Członków 

Stowarzyszenia Pana Ryszarda Wentę. Projekt uchwały przekazuje do 
Biura Rady Powiatu. 

/5 głosów za/ 
 

2) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Mechaniczno – Informatycznych  

w Lęborku o dofinansowanie w kwocie 3.000 zł zakupu i montażu 
urządzeń przeciwzalewowych w związku z zalewaniem piwnic na 

najniższym poziomie budynku szkoły z kanalizacji sanitarnej CO.  
 Zarząd wyraził zgodę na dokonanie wydatku w ramach budżetu szkoły.  
 /5 głosów za/ 

 Skarbnik poinformowała w tym miejscu, że otrzymała sygnały, iż  
w bieżącym budżecie szkoły może zabraknąć środków na energię 
elektryczną.    

 

Naczelnik Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Bronisław 
Krzesiński przedstawił: 

 

1) wniosek o rozważenie sposobu zagospodarowania budynku przy  
ul. Kardynała Wyszyńskiego w Lęborku, w którym mieści się Zespół Szkół 

Katolickich. Naczelnik poinformował, że wpłynął kolejny wniosek 
zamieszkującej w budynku lokatorki Anny Sadowskiej, tym razem  
w sprawie założenia oddzielnego licznika energii elektrycznej. 

Wnioskodawczyni podnosi, w piśmie, iż w związku z faktem, że na 
obiekcie prowadzona jest działalność edukacyjna taryfy opłat za energię 

są dla niej zbyt wysokie, gdyż jest rozliczana wg stawki dla podmiotów 
gospodarczych. Poinformował także, że dotychczas poniesione przez 
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Powiat Lęborski koszty związane z remontami mieszkania przewyższyły 

dochód z tytułu jego najmu.  
 Zarząd w związku z faktem, iż nieruchomość przy ul. Kardynała 

Wyszyńskiego w Lęborku nie przynosi Powiatowi dochodów postanowił 
podjąć rozmowy z Burmistrzem Miasta Lęborka dotyczące przekazania jej 
na mienie Gminy Miejskiej Lębork.   

/3 głosy za, 1 wstrzymujący, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 
 

2) sprawę związaną z nieruchomością, która w wakacje b.r. uległa spaleniu,  
znajdującą się przy ul. Leśnej w Łebie, której dzierżawcą jest Mirosław 
Bem. Naczelnik przedstawił ekspertyzę stanu technicznego budynku po 

pożarze wykonaną przez Biuro Inwestycji Budowlanych z Lęborka,  
z której wynika, że pozostałe po pożarze elementy nie nadają się do 
odbudowy konstrukcji. W związku z tym przywrócenie przez dzierżawcę 

obiektu do stanu pierwotnego będzie rodziło wysokie koszty.  
Przedstawił także wniosek, dzierżawcy tej nieruchomości, który wpłynął 

do Starostwa Powiatowego w dniu 04.10.2011 r. o obniżenie czynszu  
o 50% z uwagi na zaistniałe zdarzenie losowe. 
Naczelnik poinformował, że w dniu 30.09.2011 minął termin płatności 

czynszu dzierżawnego za nieruchomości w kwocie 158.000 zł. Na dzień 
dzisiejszy dokonana została wpłata tylko na kwotę 60.000 zł.  

 Zarząd z uwagi na postawę dzierżawcy oraz brak chęci współpracy  
wobec zaistniałej sytuacji nie wyraził zgody na obniżenie czynszu.    
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 Naczelnik przedstawił opinię Radcy Prawnego Starostwa dotyczącą 
braku możliwości wypowiedzenia umowy dzierżawy z powodu 
zaniedbywania nieruchomości do tego stopnia, że zostaje ona narażona 

na utratę lub uszkodzenie – jest to zbyt słaba podstawa.  
 Naczelnik przedstawił także list intencyjny dotyczący nabycia w drodze 

procedur przetargowych przez Pana Mirosława Bema dzierżawionej 
nieruchomości za cenę odpowiadającą jej wartości po pożarze.  
 Zarząd przyjął informację do wiadomości. W chwili ogłoszenia 

przetargu na sprzedaż nieruchomości odpowiednia informacja zostanie 
podana do publicznej wiadomości.   

 
Naczelnik Wydziału Budownictwa Mirosława Okrój przedstawiła: 
 

1) wniosek Burmistrza Miasta Lęborka o uzgodnienie projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego śródmieścia 
Lęborka dla obszaru obejmującego teren elementarny 9.ZP.36. wraz  

z prognozą oddziaływania na środowisko”. 
Naczelnik poinformowała, że zmiana dotyczy zmniejszenia wskaźnika 

powierzchni bologicznie czynnej z 90 % na 60%   
 Zarząd po zapoznaniu się z w/w projektem, wobec pozytywnej opinii 
wydziałów Starostwa Powiatowego, nie wniósł uwag do projektu. 

/5 głosów za/ 
 

2) wniosek Wójta Gminy Wicko o uzgodnienie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji biogazowni  oraz innych 
niezbędnych do jej prawidłowego działania urządzeń technicznych na 

części działki nr 370/2 obręb Wrzeście gm. Wicko.    
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 Zarząd po przeanalizowaniu załączonych do zawiadomienia 

materiałów, postanowił nie wnosić uwag do w/w planu. 
/4 głosów za, 1 osoba przeciw/ 

 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Violetta Kurkiewicz – 
Zajączkowska przedstawiła: 

 
1) sprawozdanie Rady Miejskiej w Łebie z realizacji planu gospodarki 

odpadami dla Miasta Łeby Za okres 2007-2008 i 209-2010 – załącznik nr 
3.  
 Zarząd przyjął sprawozdanie bez uwag. /5 głosów za/ 

 
2) wniosek Powiatowego Lekarza Weterynarii o ufundowanie kotła gazowego 

UltraGas” 70 kW w kwocie 28.000 zł.  

 Zarząd podtrzymał wolę ewentualnego dofinansowania zakupu kotła, 
pod warunkiem współfinansowania zakupu przez Gminę Miasto Lębork  

w wysokości 50 %, jeżeli nie będzie przeszkód prawnych.  
/5 głosów za/ 
 

3) wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Rady 
Powiatu o pilną interwencję w sprawie budynku inwentarskiego na 

działce nr 44 w Siemirowicach. 
Naczelnik poinformowała, że rozpatrzenie sprawy leży w kompetencji 
Wójta Gminy Cewice.  

 Zarząd postanowił wniosek przekazać do Wójta Gminy Cewice oraz do 
wiadomości Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego.  
/5 głosów za/  

 
4) wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Rady 

Powiatu w sprawie wystąpienia do Regionalnego Zarządu Gospodarki 
Wodnej oraz Zarządu melioracji i Urządzeń Wodnych z prośbą  
o egzekwowanie przestrzegania zapisów ustawy Prawo wodne 

dotyczących grodzenia nieruchomości przyległych do powierzchniowych 
wód publicznych odległości mniejszej niż 1,5 m od linii brzegu, a także 

zakazywania lub uniemożliwiania przechodzenia przez ten obszar.  
 Zarząd postanowił przekazać informację do Polskiego Związku 
Wędkarskiego – Zarządu Okręgu w Słupsku oraz do wiadomości 

Społecznej Straży Rybackiej o konieczności kierowania przypadków 
łamania prawa do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej (Rzeki Łeba 
i Łupawa) lub Zarządu Melioracji Urządzeń Wodnych Województwa 

Pomorskiego terenowego oddziału w Redzie (cieki i kanały) i do 
wiadomości Zarządu Powiatu.  

/5 głosów za/ 
  

5) wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Rady 

Powiatu o wystąpienie do Burmistrza Miasta Lęborka z prośbą  
o zaangażowanie Straży Miejskiej do „Akcji Ochrony Tarła Troci  
w Powiecie Lęborskim”.  

Naczelnik poinformowała, że z uwagi iż „Akcja Ochrony Tarła Troci  
w Powiecie Lęborskim” już się rozpoczęła wystąpiono w tej sprawie do 

Burmistrza Miasta Lęborka wskazując do kontaktu przedstawiciela 
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Policji Pana Sylwestra Karolenko.   

 Zarząd postanowił wystąpić ponadto do Wójta Gminy Wicko  
i Burmistrza Miasta Łeby.  

/5 głosów za/ 
 
Naczelnik Referatu Programów Pomocowych Katarzyna Dampc 

przedstawiła: 
 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w  sprawie przyjęcia 
Regulaminu rekrutacji uzupełniającej w projekcie „Kadra przyszłości” 
współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach 
Europejskiego Funduszu Społecznego. Podjęcie uchwały w przedmiotowej 
sprawie jest podyktowane zwalnianiem się miejsc na listach osób 

zakwalifikowanych na kursy i szkolenia w wyniku rekrutacji pierwotnej 
przeprowadzonej w dniach 7 – 11 marca 2011 roku w ramach projektu.  
 Zarząd przyjął uchwałę nadając jej nr 99/2011 

/5 głosów za/ 
 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania 
komisji przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowań  
o udzielenie zamówienia publicznego o wartości szacunkowej zamówienia 

poniżej kwot określonych w przepisach wydanych na podstawie art. 11 
ust. 8 ustawy z dnia 29.01.2004 r. Prawo zamówień publicznych (tekst 
jednolity Dz. U. z 2010 r. Nr 113, poz. 759 z późn. zm.) w trybie 

przetargów nieograniczonych w ramach projektu „Kształcenie ustawiczne 
przepustką do lepszego jutra” współfinansowanego przez Unię 

Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 
Uchwałą powołuje się komisję w składzie:  
1. Przewodniczący komisji  -     Jan Suchodolski 

2. Wiceprzewodniczący  -     Katarzyna Dampc 
3. Sekretarz komisji   -     Anita Pirycka  

4. Członek komisji   -     Ewelina Obolewska 
5. Członek komisji                      -     Rafał Sakowicz  
 Zarząd przyjął uchwałę nadając jej nr 100/2011 

/5 głosów za/ 
 

Skarbnik Powiatu – Grażyna Janik przedstawiła:  

 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Lęborskiego na 2011 rok. Projektem dokonuje się zmian zgodnie 
z załącznikiem nr 4.   

 Zarząd podjął uchwałę i przekazał do Biura Rady Powiatu Lęborskiego.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 
 

Ad-2) 
 
1. Zarząd ustalił terminarz kolejnych posiedzeń Zarządu w sprawie projektu 

budżetu Powiatu Lęborskiego na 2012 rok:  
– na dzień 24.10.2011r. od godz. 1500 z zakresu pomocy społecznej;  

– na dzień 26.10.2011r. od godz. 1400 z zakresu Zarządu Dróg 
Powiatowych i Powiatowego Urzędu Pracy w Lęborku;  
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– na dzień 27.10.2011 r. od godz. 1200 z zakresu edukacji;  

– na dzień 03.11.2011 r. od godz. 1300  w sprawie budżetu Powiatu 
Lęborskiego. 

 
2. Zarząd zaopiniował pozytywnie projekty uchwał Rady Powiatu 

Lęborskiego w sprawie:  

 
– przyjęcia stanowiska dotyczącego skargi Pana Mirosława Pawskiego na 

działanie Pani Wandy Koniecznej Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 
w Lęborku;  
/5 głosów za/ 

 
– przyjęcia stanowiska dotyczącego skargi Pana Mirosława Kożdonia na 

działalność Wicestarosty Lęborskiego;  

/4 głosy za, 1 nie brał udziału w głosowaniu/ 
 

– przyjęcia stanowiska dotyczącego skargi Pani Cecylii Sybik na 
działanie Pani Danuty Rybak Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno 
– Wychowawczego w Lęborku.    

/5 głosów za/ 
 

Ad-3) 
 
Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 59/2011 z dnia 

13.10.2011 r.- został przyjęty bez uwag. 
 

 

Na powyższym protokół zakończono. 
Protokołowała:  

Marzena Grunholc 


